



National Information Technology Center

Национальный центр информационных технологий



CERTIFICATE

СЕРТИФИКАТ

№ 1840

Name Tuleev Beksultan Tamchybekovich

Ф.И.О Тулеев Бексултан Тамчыбекович

Citizenship The Kyrgyz Republic

Гражданство Кыргызская Республика

Date of Birth October 21, 1995

Дата рождения 21 октября 1995 года

This is to certify that from September 28 to October 9, 2017 the person mentioned above successfully completed the OS Unix/Linux Security course at the National Information Technology Center in the Kyrgyz Republic which carries out its activities under the technical assistance of the Japan International Cooperation Agency

Настоящим свидетельствуем, что вышеуказанное лицо успешно окончило курс «Обеспечение безопасности ОС Unix/Linux» с 28 сентября по 9 октября 2017 года в Национальном центре информационных технологий Кыргызской Республики, осуществляемом при содействии Японского Агентства Международного Сотрудничества

Date: October 9, 2017

Дата: 9 октября 2017 года

菊池 和幸 (Signature)

Almaz Bakenov (Signature)

Kikuchi Kazuhiko

Кикучи Казухико

Almaz Bakenov

Алмаз Бакенов

Resident Representative of the Japan International Cooperation Agency in the Kyrgyz Republic

Постоянный представитель Японского Агентства Международного Сотрудничества в Кыргызской Республике

Director of the National Information Technology Center Kyrgyz Republic

Директор Национального центра информационных технологий Кыргызская Республика